

Title (en)

Safety device for preventing water leakage.

Title (de)

Leckwassersicherung.

Title (fr)

Dispositif de sécurité contre les fuites d'eau.

Publication

EP 0108367 A2 19840516 (DE)

Application

EP 83110868 A 19831031

Priority

DE 3240868 A 19821105

Abstract (en)

A solenoid valve (18) is arranged in the water supply line (22, 24). The solenoid valve (18) is actuated by a control device (10). The control device (10) is connected to the mains voltage, and the appliance (26) to be monitored is itself connected to the control device (10). The current flowing to the appliance (26) via the control device (10) when the appliance is switched on activates the solenoid valve (18) at the same time. A moisture sensor (24) arranged on the bottom can break the actuating circuit of the solenoid valve (18) by means of its signal, so that the solenoid valve (18) assumes the closing position when leakage water appears.

Abstract (de)

Es wird eine Leckwassersicherung für wasserverbrauchende Geräte (26) angegeben, wobei in der Wasserzuleitung (22, 24) ein Magnetventil (18) angeordnet ist. Das Magnetventil (18) wird von einer Steuereinrichtung (10) betätigt. Die Steuereinrichtung (10) ist an die Netzspannung angeschlossen und das zu überwachende Gerät (26) ist seinerseits an die Steuereinrichtung (10) angeschlossen. Der beim Einschalten des Gerätes (26) zu diesem über die Steuereinrichtung (10) fließende Strom aktiviert zugleich das Magnetventil (18). Ein auf dem Boden angeordneter Feuchtefühler (34) kann mit seinem Signal den Betätigungsring des Magnetventiles (18) auftrennen, so daß beim Auftreten von Leckwasser das Magnetventil (18) in die Schließstellung gelangt.

IPC 1-7

D06F 39/08; G01M 3/04

IPC 8 full level

D06F 39/08 (2006.01)

CPC (source: EP US)

D06F 33/47 (2020.02 - EP US); **D06F 39/081** (2013.01 - EP US)

Cited by

GB2202358A; KR100898891B1; NO336923B1; NO20141124A1; GB2187872A; GB2193360A; GB2193360B; FR2572642A1; CN107702860A; WO2016043595A1; US10435872B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0108367 A2 19840516; EP 0108367 A3 19850515; DE 3240868 A1 19840510; DE 3240868 C2 19850411

DOCDB simple family (application)

EP 83110868 A 19831031; DE 3240868 A 19821105